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Vybudují 
parkování 

Parkovací místa hodlá třebíč-
ská radnice vybudovat u turistické 
atrakce větrného mlýny. Místosta-
rosta Pavel Janata uvedl, že nyní se 
uskutečňuje příprava projektové 
dokumentace. Vysvětlil, že místa 
vzniknou vpravo od vozovky smě-
řující na ulici Pražská. 

„Je tam potřeba přeložit inženýrské 
sítě, veřejné osvětlení. Bude se jednat 
o čtyři až pět podélných míst. Rea-
gujeme tak na připomínky obyvatel 
zejména z ulice Dvorského. Sjezd na 
hlavní silnici zůstane jednosměrný. 
Parkoviště se má dokončit v letošním 
roce na podzim,“ naznačil Janata. 
O způsobu, který umožní v místě 
parkovat, rozhodne město později. 
 –zt-

Sdílená kola budou pokračovat
O smlouvě na provozování systému sdílení kol rozhodla třebíčská rada města 

na další rok. Starosta Pavel Pacal poukázal, že pilotní rok ukázal, že o tuto službu 
je mezi obyvateli města zájem. 

Na 40 stanovištích bylo 80 mechanických a deset elektrokol.  Za minulý rok 
se registrovalo více než tři a půl tisíce uživatelů. Ti uskutečnili více než 31 tisíc 
výpůjček kol. 

„Ukázalo nám to, že tato kola mají v Třebíči opodstatnění. Zjistili jsme, že i v zim-
ním období byl o tyto kola zájem,“ přemítal Pacal. Připomněl, že v zimních měsí-
cích není bicyklů v ulicích tolik jako v letních měsících. „Podmínky se nemění a 
částka od města je necelé dva miliony korun. Město hradí všem uživatelům prvních 
patnáct minut jízdy,“ doplnil Pacal.  –zt-

Nový dopravce problémy řeší
Společnost, která bude od počát-

ku příštího roku po Třebíči zajišťovat 
městskou hromadnou dopravu, ujistila 
vedení města, že svoje závazky dodrží. 
Starosta Pavel Pacal informoval, že se 
uskutečnilo jednání, kdy se probíra-
ly i drobnosti a nový dopravce město 
ubezpečil, že nic neponechává náhodě. 

Nabité karty budou moci cestují-
cí dále využívat a společnost nabídne 
zaměstnání i stávajícím řidičům. Stej-
ně tak nenastane problém s využitím 
autobusů na alternativní pohon. „Zís-
kali jsme z jednání dojem, že ke všemu 
přistupují zodpovědně,“ naznačil staros-
ta Pavel Pacal i místostarostové Miloš 
Hrůza a Pavel Janata. 

Řešila se i problematika železniční-
ho mostu v ulici Znojemská, kde čas-
to dochází k malérům se zaseknutý-
mi vysokými vozidly. Firma o tomto 
nebezpečném místě ví a připravuje 

autobusy tak, aby místem bez problé-
mů projely.  –zt-

Město opraví dvě 
světelné křižovatky
Opravit světelné signalizační zaříze-

ní křižovatek Znojemská a Spojovací, 
a Rafaelova a Sportovní, hodlá město 
Třebíč. Starosta Pavel Pacal připomněl, 
že uplynulých letech prošly rekon-
strukcí všechny světelné křižovatky 
kromě zmiňovaných dvou. Doplnil, že 
akci město neplánovalo z toho důvo-
du, že se jich dotkne plánovaný měst-
ský okruh. Ukázalo se, že rekonstruk-
ce bude potřebná. Výměna sloupů se 
uskuteční v první polovině července 
pravděpodobně během týdne. Akce si 
vyžádá zhruba dva miliony korun.  -zt-

Plánují vysprávky
Plošné vysprávky místních komu-

nikací plánuje také v letošním roce 
třebíčská radnice. Jedná se o ulici 
Vltavínská, příjezd k poliklinice, část 
ulice Dobrovského, ulice Bartošova, 
Jindřichova Josefa Suka. Částka mír-
ně překročí devět milionů korun.

Všechny vysprávky se uskuteční v 
letošním roce. Řidiči se musí připra-
vit na drobná dopravní omezení.

 -zt-


